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Indkaldelse og dagsorden til skolebestyrelsen på Kildevældsskolen 14.1.2020 kl. 17.00-20.00 på biblioteket 

Mødet bliver anderledes pga. temamøde vedr. byggeriet med deltagelse af: 

Kasper Graa Wulff Byggechef i Byggeri København, Nikolaj Uffo Steen Marker Kontorchef i Byggeri København, Mette Kilde Corfitzen Centerchef i Børne- og 

Ungdomsforvaltningen, Klaus Michelbrink Teamleder i Børne- og Ungdomsforvaltningen, Lise Funch Beck Projektleder i Børne- og Ungdomsforvaltningen, Ulla-Britt Sabroe 

konsulent i Børne- og ungdomsforvaltningen, og Morten Østergaard Jensen områdechef for vores skoleområde. 

OBS OBS Ekstraordinært skolebestyrelsesmøde den 19.2 kl. 17.00-19.00 (se punkter nederst i dagsordenen) 

 

Vejl. tid Emne Ansv
ar-
lig  

Baggrund/ 
forudsætninger/forbere
delse/ bilag 

Ønsket 
resultat 
(Orientering? 
Information? 
Godkendelse? 
Drøftelse?) 

Referat/beslutninger taget 

17:00-
17.30 
 
 

Fælles forberedelse af mødet vedr. 
byggeri 

   Velkommen til ny forældrerepræsentant fra H-
rækken, Louise. 
 
Udgangspunktet for næste punkt er det brev 
skolebestyrelsen har skrevet omkring byggeriet til 
borgmester, Direktion og forvaltning. 
 
Repræsentanter fra forvaltningen deltager på 
næste punkt, hvor Skolebestyrelsen har mulighed 
for at gå i dialog om byggeriet og processen herfra. 
 
Skolebestyrelse er bl.a. optaget af tidshorisonten 
og få et svar på en deadline, arbejdsmiljø for alle 
og det pres der er på organisationen. 
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17.30-
19.00 
 
 
 

Temamøde vedr. byggeri    Forvaltningen er repræsenteret ved dette punkt 
sammen med repræsentanter fra BYK og BUF. 
 
Kasper fra BYK fremlagde følgende omkring 
byggeriet: 
Der er tilkendegivelse af at dette byggeriet er 
uacceptabelt. 
Kasper ridsede forløbet af byggeriet op. 
Byggeriet omfatter også bygning af et kulturcenter, 
som har en rolle i byggeriet. 
Det er en hovedentreprise. Skou gruppen er 
entreprenør. Der er tilknyttet rådgivningsfirma 
med ansvar for processen og entreprenør 
Desværre er der et dårligt samarbejde mellem de 
to parter. 
Der har været afholdt rejsegilde af kulturcentret. 
Pga det dårlige samarbejde stoppede samarbejdet 
med rådgivningsfirmaet som nu et MO. Byggeriet 
af kulturcentret er ligeledes indstillet pga alvorlige 
fejl i byggeriet. 
Der har været fokus på at sætte tempo på 
helhedsrenoveringen, hvor det er konstateret at 
der ikke har været folk nok. 
Status nu: 
Vi kan ikke få en tidsplan som vi stoler på. Det 
arbejder vi på. Der er kommet en rapport ift. som 
skal danne grundlag for en dialog med Skou 
gruppen om byggeriet og en tidsplan. Samarbejdet 
er desværre dårligt. 
 
Der var spørgsmål til hvorfor man ikke hævede 
aftalen med entreprenøren. Kasper redegjorde for 
de overvejelser og konsekvenser det har og som er 
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spil. Der kan ikke gives en præcis frist på hvornår 
det fremadrettede proces besluttes.  
Kasper forsikrede at det er en sag som er 
prioriteret. Der gøres alt for at læse konflikten og 
få byggeriet færdigt på Kildevældsskolen. 
 
Der var opfordring til at man hurtigt traf de 
nødvendige beslutninger. 
 
Mette påpegede, at der i en tid har været gang i 
afhjælpende foranstaltninger.  
 
Ulla-Britt understøttede at det er og ha været et 
uacceptabelt byggeri. 
 
Områdechef Morten Østergaard fremlagde at 
planen nu er, at skolen bliver delt med udflytning 
af specialafdelingen for at kunne skabe kontinuitet, 
gode rammer for begge matrikler og børn og 
medarbejdere. Det er det primære fokus nu. 
Det vigtige er at den ramme vi har bliver det bedst 
mulige. 
 
BYKs fokus er at få en tidsplan for færdiggørelsen 
af byggeriet, som de kan tro på. 
 
Der var ønske om mere synlighed og dialog fra 
både BYK og BUFs repræsentanter. Det tilkendegav 
Morten at man gerne ville, hvis det var ønsket. 
 
Der er fokus på ar arbejde med at skabe bedre 
kommunikation. 
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På baggrund af ovenstående udarbejdes en 
”ønskeliste” med input fra både personale, elever 
og ledelse ift. hvad der er brug for at skabe en god 
hverdag og en god skoledag. 
 
Der skal information ud på status fra BYK. 
Elevrådet ønsker også, at eleverne informeres om 
byggeriet kort og med fakta. 
 
Pernille laver en opsamling på mødet til Jesper 
Christensen. 
 
Anne beder Kasper om et samskriv om det der blev 
fortalt i dag. 
 

 
19.00-
20.00 

Overgang til KKFO. Information og 
drøftelser. 

 

   Michael informerede om, at fritidsinst. D. 1. august 
overgår til KKFO og lægges under skolen, således at 
skolelederen bliver den øverste leder. Det er en 
politisk beslutning.  
Michael pointerede, at det ikke vil have betydning 
for børnenes hverdag.  
 
Trine orienterede om, at forældrene i frittens 
bestyrelsen er bekymret ift. hvad der betyder for 
fritten, for arbejdsmiljøet m.m. Skolebestyrelsen vil 
gøre hvad de kan for at bevare den gode frit. 
 
Nina orienterede om at vi i forvejen har rigtig gode 
erfaringer ift. KKKFO’en i specialafdelingen og det 
samarbejde, som vi kan bruge. Det gav et godt og 
tættere samarbejde og børnene mærkede ikke 
overgangen i hverdagen. 
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Pernille påpegede at det også kan give grobund for 
at skabe endnu bedre frit. 
 
Anne pointerede, at Michael og Anne har et rigtig 
godt samarbejde og der ikke er intentioner om at 
ændre på det gode arbejde både pædagogisk og 
organisatorisk. 
 
KKFO’en vil have et forældreråd, som referere til 
skolebestyrelsen.  
 
Anne orienterede om, at processen er, at pt har 
Michael været til møder. Anne er orienteret og 
skolelederne inddrages i løbet af foråret. 

 Storkontaktforældremøde: Skal invitationen 
redigeres og mødeindholdet ændres? 

 

    
Rykkes til næste gang 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Ferieplan: vedtages eller forslag til 
ændringer. Bilag med forslag eftersendes 
senest torsdag den 9.1.2020) 

 

 
 
 
 
 

   
Skolebestyrelsen vedtog ferieplanen med det 
forbehold at den fremsendes til gennemsyn. 

 Elevrådet 
  

 

   Udskolingen har arbejdet på udskolingsfesten. Der 
er spørgsmål i referatet, som Helene er tovholder 
på at undersøge. 

 Nyt fra forældre, bl.a. Information v/Trine 
om Trafiksikkert kvarter  
 
Personale 
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ledelse 
 

 

EVT      

Punkter 
til 
februar 

Budget 
Arbejdsgruppe vedr. mobilpolitik 
Princip for forældrebetaling samt 
hvordan vi implementerer principper og 
tilsyn. 
Opfølgning på skolens planer for 
implementering af 
undervisningsprincipper og tilsynet på 
princippet skal sættes ind i årshjulet.  
Status på arbejdsgruppe vedr. 
handleplan for 
undervisningsmiljøvurdering.  
Status på spørgeskemaundersøgelse i 
udskolingen.  
 
 

    

Punkter 
til marts 
 

Tilbagemelding på vikarspørgsmålet 

 
    

 

 


